
reden om iets met de zelfstandigen
zelf te doen?

De heer Harrewijn (GroenLinks):
Daar heeft de heer Hindriks een punt.
Ik ben altijd een voorstander geweest
van betere sociale zekerheid voor
zelfstandigen. Via de WAZ is men nu
op een basaal niveau verzekerd
tegen werkloosheid. Tegen ziekte is
men dat doorgaans helemaal niet. Er
kan gezegd worden dat dit het risico
is van een zelfstandige, maar soms
zit het echt op het randje. Ik ben het
ermee eens dat er regelingen
moeten komen. Die zijn er echter
nog niet. Men kan stellen dat die
regelingen er voor de toekomst
zullen komen en dat de zelfstandigen
ondertussen zo’n beetje overgeleverd
zullen worden aan de markt. Voor
mij is dat echter geen doorslagge-
vend argument. Mensen kunnen
immers ook opteren om in loon-
dienst te gaan, als dat is te vinden.
De regeling moet ook crisisbestendig
zijn. Als het een zelfstandige tegenzit,
niemand hem inhuurt en hij verder
moet met te weinig opdrachten, kan
deze keuze zich wel eens tegen hem
keren. De vraag is duidelijk. Ik laat
van het antwoord van de staatssecre-
taris afhangen hoe wij een en ander
kunnen garanderen bij behandeling
van deze wet. Dit was een poging
van mij om wat te wroeten in de
verklaringen. Ik hoop dat de regering
hierover duidelijkheid kan bieden.
Vervolgens kunnen wij er dan over
stemmen.

Ik deel de zorgen van de kunste-
naars, artiesten en musici. Er ligt een
idee om tot een overgangsregeling
te komen. Kunnen de zaken echter
niet wat meer definitief geregeld
worden? Het gaat doorgaans om
mensen die in een wat hybride
situatie zitten. Zij werken aan
sommige projecten als zelfstandige
en geven, bijvoorbeeld, daarnaast
een of twee dagen les in loondienst.
Dat is reden voor het afgeven van
een zelfstandigheidsverklaring. Voor
deze en andere groepen in hybride
situaties moet echter bekeken
worden of bij de fiscale wetten geen
ruimte gecreëerd kan worden, zodat
men minder uren als zelfstandige
hoeft te werken om voor de fiscus
als zelfstandige aangemerkt te
worden en daarmee in aanmerking
te komen voor de zelfstandigen-
aftrek. Dit hoeft geen groot gevolg te
hebben voor de WAZ. Het kan
misschien in deze wet worden
geregeld. Ik ben echter geen fiscalist

en hoor hierop dus graag een
antwoord van de staatssecretaris.
Anders komen wij hier niet verder
dan een overgangsregeling. De
situatie is echter niet alleen van nu.
Die zal de komende jaren blijven
bestaan. Ook voor mij zijn deze
creatievelingen echter het zout in de
pap van de samenleving.

De heer Hindriks (PvdA): De heer
Harrewijn heeft mij horen pleiten
voor een definitieve regeling. Dat
heeft ook mijn voorkeur. Ik vind
echter dat wij niet vandaag, hier en
nu, kunnen bepalen hoe wij dat
moeten doen. Wij zullen daarop later
terug moeten komen. Wij gaan
nadenken en wij dagen het kabinet
uit om dat ook te doen. Ik hoop dat
de heer Harrewijn ook met ons
nadenkt.

De heer Harrewijn (GroenLinks): Ik
was al begonnen! Ik doe een poging
om een vingerwijzing te geven bij de
vraag in welk dossier een en ander
opgelost kan worden. Ik zal in ieder
geval sowieso een overgangs-
regeling steunen, maar dan wel met
het oog op een wat vastere regeling.

Wat betreft de directeur-
grootaandeelhouders sluit ik mij bij
het amendement van de heren
Wilders en Hindriks aan. Als er
ergens sprake is van zelfstandigen,
dan is het immers hier wel, zeker als
men kijkt hoe deze mensen opereren
op de markt. Dat moet dan ook goed
geregeld worden.

De algemene beraadslaging wordt
geschorst.
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De voorzitter: Ik heb begrepen van
de staatssecretaris dat hij graag
enige tijd wil hebben om te
antwoorden. Dat ’’enige’’ moet zelfs
omschreven worden als: tot
volgende week. Wij zullen dit
wetsvoorstel volgende week verder
behandelen. Over het tijdstip zal ik
later een voorstel doen.

De vergadering wordt van 11.05 uur
tot 13.00 uur geschorst.

De voorzitter: De ingekomen
stukken staan op een lijst die op de
tafel van de griffier ter inzage ligt.
Als aan het einde van de vergadering
daartegen geen bezwaren zijn
ingekomen, neem ik aan dat de

Kamer zich met de voorstellen heeft
verenigd.

Regeling van werkzaamheden

De voorzitter: Ik stel voor, dinsdag
aanstaande bij het begin van de
vergadering te behandelen:
- Voordrachten ter vervulling van
twee vacatures in de Hoge Raad
(28019).

Ik stel voor, het wetsvoorstel
BTW-compensatiefonds (27293) van
de agenda af te voeren.

Ik stel voor, te behandelen donder-
dag 4 oktober bij het begin van de
vergadering:
- Verslagen van de commissie voor
de Verzoekschriften (27464, nrs. 87
t/m 101);
- Partiële herziening Tweede
Structuurschema Elektriciteits-
voorziening (Locatiekeuze
Demonstratieproject Near Shore
Windpark) (27041);
- Wijziging van de Wet op het
primair onderwijs, de Wet op de
expertisecentra, de Wet op het
voortgezet onderwijs en de Wet
educatie en beroepsonderwijs in
verband met uitkeringen wegens
ziekte en arbeidsongeschiktheid van
gewezen personeel anders dan op
grond van de Ziektewet (27697).

Overeenkomstig de voorstellen van
de voorzitter wordt besloten.

Aan de orde is het debat naar
aanleiding van een algemeen overleg
op 13 september 2001 over
duurzame ontwikkelings-
verdragen.
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Mevrouw Verburg (CDA): Mevrouw
de voorzitter. Tijdens het algemeen
overleg over de evaluatie van de
duurzame ontwikkelingsverdragen
hebben wij met elkaar vastgesteld
dat die duurzame ontwikkelings-
verdragen niet functioneren zoals
gehoopt en verwacht werd. Uit de
evaluatie bleek bijvoorbeeld dat er
onvoldoende zaken van de grond
komen en dat er te veel bureaucratie
is. De vooraf gestelde doelen en de
verwachtingen zijn dus niet
bewaarheid. Er was afgesproken om
na de evaluatie te bezien hoe verder
te gaan met de verdragen en hoe
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